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 Protokół Nr XXVII/2012 

z sesji Rady Gminy Kuryłówka 

odbytej dnia 28 grudnia 2012 r. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi 100 % frekwencji – 

według listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 1. 

Obradom przewodniczył p. Stanisław Kotulski Przewodniczący Rady Gminy. 

Przywitał p. Wójta Gminy Tadeusza Halesiak, przybyłych Radnych Gminy oraz 

zaproszonych gości. 

P. Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Gminy Kuryłówka i otworzył obrady XXVII 

sesji Rady Gminy Kuryłówka.  

Pan Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski zapytał, czy do przedstawionego  

w zawiadomieniu sesji porządku obrad radni lub p. Wójt chcą wnieść uwagi lub wnioski. 

 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Proponowany porządek obrad XXVII sesji był następujący: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kuryłówka do 

realizacji projektu systemowego pt. „czas na aktywność w Gminie Kuryłówka”  

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VII Promocja 

integracji społecznej. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia środków przez Gminę Kuryłówka na 

realizację projektu systemowego pt. „Czas na aktywność w Gminie Kuryłówka”  

w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VII Promocja 

integracji społecznej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2012. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2012 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Kuryłówka na lata 2012-2020. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kuryłówka na lata 2013-2020. 

8. Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Kuryłówka na 2013 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego Rady Gminy, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu 

gminy na 2013 rok, 

d) stanowisko Wójta Gminy w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

i wniosków Komisji o projekcie uchwały budżetowej, 

e) dyskusja, 

f) głosowanie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Kuryłówka na 2013 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Kuryłówka na 2013 r.  

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie sesji 
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Rada Gminy przyjęła porządek obrad XXVII sesji i przystąpiono do jego realizacji. 

 

Ad 2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kuryłówka do 

realizacji projektu systemowego pt. „czas na aktywność w Gminie Kuryłówka” w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VII Promocja integracji społecznej. 

 

Pani A. Kycia Dyr. GOPS w Kuryłówce – omówiła projekt uchwały. Poinformowała, 

że omawiana uchwała jak i następna dotyczą projektu systemowego czas na aktywność  

w Gminie Kuryłówka, który realizujemy już od 2009 r., aby przystąpić do tego projektu rada 

gminy musi wyrazić zgodę w formie uchwały. 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka S. Kotulski – poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kuryłówka do realizacji 

projektu systemowego pt. „czas na aktywność w Gminie Kuryłówka” w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VII Promocja integracji społecznej – za” głosowało 

15 radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXVII/145/2012 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Kuryłówka do realizacji projektu systemowego pt. „czas na aktywność w Gminie 

Kuryłówka” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VII Promocja 

integracji społecznej – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia środków przez Gminę Kuryłówka na 

realizację projektu systemowego pt. „Czas na aktywność w Gminie Kuryłówka” w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VII Promocja integracji społecznej. 

 

Pani A. Kycia Dyr. GOPS w Kuryłówce – omówiła projekt uchwały. Nadmieniła, że 

uchwała dotyczy zapewnienia wkładu własnego. W Programie Operacyjnym Kapitał Ludzki 

zawsze wkładem jest 10, 5% ogólnej wartości projektu, na poszczególne lata i określone 

kwoty.  

Na wkład własny wykazujemy zasiłki celowe i okresowe, które i tak GOPS wypłaca 

niezależnie czy projekt jest realizowany czy nie.  

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka S. Kotulski – poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zapewnienia środków przez Gminę Kuryłówka na realizację 

projektu systemowego pt. „Czas na aktywność w Gminie Kuryłówka” w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VII Promocja integracji społecznej – za” głosowało 

15 radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXVII/146/2012 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie zapewnienia środków przez Gminę 

Kuryłówka na realizację projektu systemowego pt. „Czas na aktywność w Gminie 

Kuryłówka” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Priorytet VII Promocja 

integracji społecznej – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2012. 

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – nadmienił, że w załączniku wykazano wydatki, na 

które podpisano umowy i nie mogą być zapłacone w tym roku tylko w roku 2013.  

Wydatki te są ujmowane do sprawozdań finansowych w roku 2012, a termin zapłaty nastąpi 

w 2013 r. 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy Kuryłówka S. Kotulski – poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2012 – „za” głosowało 15 radnych. 

Uchwała została przyjęta, jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXVII/147/2012 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2012 – stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2012 r. 

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – omówił szczegółowo autopoprawkę projektu 

uchwały. 

 

P. Wiceprzewodniczący Z. Pleskacz – zapytał, dlaczego w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej zapisano cyt. „rezygnacja z realizacji przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa sieci 

sanitarnej w Gminie Kuryłówka: sieć wodociągowa i kanalizacyjna w Kuryłówce oraz sieć 

wodociągowa w Brzyskiej Woli ze względu na brak Śródków finansowych w budżecie 

gminy”, a w uchwale w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2012 r. zadanie jest 

ujęte. 

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – w uchwale w sprawie dokonania zmian w budżecie 

gminy w 2012 r. w tabeli nr 2 do uchwały „Planowane wydatki na inwestycje i zakupy 

inwestycyjne na 2012 r.” zadanie zostało zapisane, ponieważ będą składane projekty  

o dofinansowanie. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski – stwierdziła, że pytanie 

wiceprzewodniczącego nie dotyczy omawianej uchwały tylko dotyczy uchwały z pkt.  6. 

 Następnie p. Przewodniczący zapytał czy są pytania do projektu uchwały w sprawie 

dokonania zmian w budżecie gminy w 2012 r. 

 

Innych uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2012 r. – „za” głosowało 11 radnych, 

„przeciw” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” 4 radnych. 

 Uchwały została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXVII/148/2012 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy  

w 2012 r. – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Kuryłówka na lata 2012-2020.  

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – omówił projekt uchwały. 

 

P. Wiceprzewodniczący Z. Pleskacz – mam pytanie do p. Wójta w pkt 3 tabeli nr 2 do 

uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2012r. jest „zwrot dotacji oraz 

płatności pobranych w nadmiernej wysokości, no, bo tak te dotacje były zwrócone i co one 

wróciły?”. 

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – w zmianach w budżecie w planowanych wydatkach 

inwestycyjnych, na sesji rady gminy w dniu 19 września dokonano tych zmian. 

 

P. Radny W. Borek – tabelki w zał. 1 do projektu uchwały powinny być większe, 

ponieważ są mało czytelne. 

 

P. Wiceprzewodniczący Z. Pleskacz – na komisji budżetu mówiliśmy, że jednak 

zadłużeniu budżetu jest 30%. 

 

P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – poinformował, że faktyczne zadłużenie budżetu 

gminy w stosunku do dochodów wyniosło 18%. Poinformował, jak dokonano wyliczenia 

zadłużenia. 

  

 Innych pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kuryłówka na 

lata 2012-2020- „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” 0 radnych, „wstrzymało się” 4 

radnych. 

Uchwała została przyjęta, jako – Uchwała Nr XXVII/149/2012 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2012-2020 – stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kuryłówka na lata 2013-2020. 

 

 P. Skarbnik Gminy A. Szpetnar – omówił projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

  

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2013-

2020 - „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” 0 radnych, „wstrzymało się” 4 radnych. 

Uchwały został przyjęta, jako – Uchwała Nr XXVII/150/2012 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kuryłówka na lata 2013-202 – stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Ad 8. Podjęcie uchwały budżetowej Gminy Kuryłówka na 2013 rok: 

 

 a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

 

Głos zabrał Wójt Gminy p. T. Halesiak – poinformował, że projekt Uchwały Budżetu 

Gminy Kuryłówka na 2013 rok został szczegółowo przedstawiony na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady Gminy Kuryłówka, a także na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego. 

  

 Radny p. W. Borek – zapytał jakie zmiany nastąpiły w projekcie budżetu na 2013 r. 

który będziemy głosowali względem projektu pierwotnego? 

 

 Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – wydatki w projekcie „PSEAP” z roku 2012 zostały 

przeniesione na rok 2013. 

  

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poinformował, że ppkt „a” dotyczy 

przedstawienia projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, a dyskusja odbędzie 

się w ppkt e. 

 

 b) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego Rady Gminy, 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego 

p. K. Lewkowicz poinformował, że Komisja nie wyraziła stanowiska do projektu uchwały 

budżetowej Gminy Kuryłówka na 2013 rok.   

 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu 

gminy na 2013 rok, 

 

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  

do projektu uchwały budżetowej. Poinformował, że pierwszy raz, od kiedy jest Skarbnikiem 

Gminy opinia RIO jest negatywna. Opinia nie dotyczy roku 2013, tylko dotyczy roku 2014. 

Wyjaśnił, dlaczego opinia RIO jest negatywna. 

 

d) stanowisko Wójta Gminy w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

i wniosków Komisji o projekcie uchwały budżetowej. 

 

Wójt Gminy p. T. Halesiak – ustosunkowując się do opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej poinformował, że uwagi zgłoszone przez RIO do projektu uchwały 

budżetowej zostały uwzględnione. 

Odnosząc się do opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Porządku 

Publicznego p. Wójt poinformował, że popiera wnioski zgłoszone przez Komisję. Wyjaśnił, 

że Komisja wnioskowała o zwiększenie deficyt budżetu gminy, ale deficytu już nie można 

zwiększać. Realizacja dodatkowych zadań na tym etapie nie jest możliwa. W trakcie roku, 

jeżeli znajdą się środki finansowe do tych zadań wrócimy i spróbujemy je realizować.  
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d) dyskusja, 

 

Przewodniczący Rady Gminy, p. S. Kotulski – otworzył dyskusję do projektu uchwały 

budżetowej na 2013r. 

 

P. Wiceprzewodniczący Z. Pleskacz – stwierdził, że zgodnie z uchwałą Rady Gminy 

Kuryłówka w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Kuryłówka, 

komisja budżetu powinna wypracować opinie do projektu uchwały budżetowej na 2013 r.,  

a tej opinii nie ma.  

Zapytał czy dokonane cięcia w szkołach zostały uwzględnione w projekcie budżetu na 

2013 r.  

 

Wójt Gminy p. T. Halesiak – w pierwszej części wypowiedzi ustosunkował się do 

zadłużenia gminy i stwierdził, że w dokumentach podano zadłużenie faktyczne, nie rozumie 

skąd p. radny Pleskacz podaje zadłużenie na granicy 40%, co jest nie prawdą.  

Stwierdził, że jest to demagogia.  

W dalszej części swego wystąpienia stwierdził, że w 2003 r. do budżetu oświaty 

dopłacano ok. 500 000 zł. Na inwestycje z wolnych środków przeznaczano ok. 1 mln zł.  

W chwili obecnej te proporcje są inne pomimo zmniejszającej się liczby dzieci i podwyżki 

płac nauczycieli do budżetu oświaty w 2013 r. musimy dopłacić 2 500 000 zł.  Na te sumę 

składają się wszystkie wolne środki w tym środki finansowe przeznaczane dotychczas na 

realizację inwestycji. 

Stąd istnieje potrzeba zreformowania oświaty. Tak czynią inne samorządy i my także 

powinniśmy tak zrobić poprzez przekształcenie szkół – przekazanie stowarzyszeniom lub ich 

likwidację. Na zreformowaniu oświaty budżet gminy zaoszczędzi środki finansowe. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – na zwołanie wspólnych posiedzeń 

komisji zezwala statut gminy. Wspólne posiedzenia komisji dotyczyły zapoznania się  

z budżetem i przedłożenia wyjaśnień do jego założeń przez Wójta i Skarbnika.  

Po tej części komisje we własnym gronie wypracowały wnioski do budżetu. 

Zatem uważam, że wszystko odbyło się zgodnie z prawem i nie było żadnej ingerencji 

w prace komisji. Co się tyczy opinii komisji budżetowej to wg. niego ta opinia jest,  

bo komisja zebrała się i omówiła budżet, wypracowała wnioski, a wynik głosowania był 

remisowy. Uważam, że prawo zostałoby naruszone w przypadku gdyby komisja nie zebrała 

się i nie pracowała. Komisja budżetu po zebraniu opinii pozostałych komisji wypracowała 

swoją opinię i poddała ją pod głosowanie.  

 

Radny p. K. Lewkowicz – w nawiązaniu do wypowiedzi p. przewodniczącego 

nadmienił, że całkowicie zgadza się z wyżej wymienionym poglądem. Komisja wyraziła 

opinię do projektu budżetu poprzez głosowanie. 

 

Radny p. Kulpa – stwierdził, że odbywanie wspólnych posiedzeń komisji jest 

właściwe, bo powtarzanie tych samych zagadnień przez skarbnika i wójta na każdej komisji 

z osobna nie jest właściwe, bo niektóre rzeczy mogą umknąć, a ponadto pozwala to 

zaoszczędzić czas wójtowi i skarbnikowi, przez co mogą oni wykorzystać ten czas dla dobra 

gminy.  

 

 Radny p. W. Borek – zapytał czy w budżecie są zabezpieczone środki finansowe na 

zaległe podatki na drogi wewnętrzne?  
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Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – środki finansowe są zabezpieczone po stronie 

dochodów i wydatków w dziale 020 rozdz. 02001 § 4500 – 15800 zł podatek leśny i podatek 

od nieruchomości głównie od dróg wewnętrznych w dziale 70005 rozdz. 4480 kwota 686 000 

zł.  Gmina jest zwolniona z podatku rolnego. 

Jest to podatek, który zawyża dochód podatkowy w gminie na mieszkańca, który 

również wypływa na subwencję. Gminy, które naliczają ten podatek tracą na subwencji. 

 

Radny, p. W. Borek – zapytał czy są przewidziane w budżecie dopłaty do kanalizacji 

do przyłączy dla wsi Brzyska Wola i Słoboda?  

 

Wójt Gminy p. T. Halesiak – zgodnie z tym programem gmina nie zajmuje się 

przyłączami. Wykonanie przyłączy każdy mieszkaniec ma wykonać we własnym zakresie. 

Zakład Gospodarki Komunalnej będzie wykonywał takie przyłącza, będą one tańsze, jeżeli 

mieszkaniec miałaby wykonać je we własnym zakresie. 

 

Radny p. W. Borek – zgłosił wniosek o zabezpieczenie w budżecie gminy kwoty 

10 000 zł na wykonanie oświetlenia w Kuryłówce 2-4 lampy. 

 

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – p. radny W. Borek musi wskazać, z jakiego działu 

przenieść środki finansowe na to zadanie. 

 

Radny p. W. Borek – środki finansowe w kwocie 10 000 zł na wykonanie oświetlenia 

w Kuryłówce 2-4 lampy zaproponował przenieść z działu 020 leśnictwo. 

  

Łapka – również pisał wniosek o wykonanie oświetlenia w Dąbrowicy, ale wie 

dobrze, że nie ma środków firanowych na to zadanie. Uchwalany budżet będziemy zmieniać 

jeszcze „77razy”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Z. Pleskacz – zapytał czy w budżecie na 2013 r. 

są zabezpieczone środki na wspólnie realizowane zadania z powiatem.  

„Chyba p. Wójt wie, o co chodzi i najprawdopodobniej to będzie.” 

 

Wójt Gminy p. T. Halesiak – Śródków zabezpieczonych w tym budżecie nie ma.  

 

Radny p. W. Borek – zapytał czy to prawda, że p. wójt umorzył podatek w kwocie 

10 000 zł firmie APEX. 

  

Wójt Gminy p. T. Halesiak – to nie prawda, nikt nie składał takiego wniosku. 

Zaproponował pozostawienie wniosku zgłoszonego przez radnego W. Borek bez głosowania, 

a w nowym roku, jeżeli będą środki finansowe oświetlenie wykonać. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – uważa, że wniosek zgłoszony przez 

Radnego W. Borka można poprzeć w trakcie roku budżetowego, jeżeli będzie taka wola. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie zgłoszony 

wniosek Radnego W. Borek o treści: 

„o zabezpieczenie kwoty 10 000 zł poprzez zwiększenie wydatków w dziale 

900 rozdz. 90015 § 6050 na wykonanie oświetlenia w Kuryłówce 2-4 lampy poprzez 
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zmniejszenie w dziale 020 rozdz. 02001 § 4300 kwoty 10 000 zł.” - „za” wnioskiem 

głosowało 4 radnych, “przeciw” głosowało 6 radnych, „wstrzymało się” 5 radnych. 

W związku z powyższym głosowaniem wniosek radnego nie uzyskał akceptacji Rady 

Gminy. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt 

Uchwały Budżetowej Gminy Kuryłówka na 2013 rok - „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” 

4 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych. 

W związku z powyższym głosowaniem projekt uchwały został przyjęty, jako – Uchwała 

Nr XXVII/151/2012 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 28 grudnia 2012 r.  
Uchwała Budżetowa Gminy Kuryłówka na 2013 rok – stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Kuryłówka na 2013 r. 
 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie planu pracy Rady Gminy Kuryłówka na 2013r. – „za” głosowało 15 radnych, 

„przeciw” 0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych. 

 Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako – Uchwała Nr XXVII/152/2012 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie planu pracy Rady Gminy 

Kuryłówka na 2013 r. – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Kuryłówka na 2013 r. 
 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rewizyjnej Rady Gminy Kuryłówka na 2013 r. 

– „za” głosowało 15 radnych, „przeciw” 0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako – Uchwała Nr XXVII/153/2012 Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

rewizyjnej Rady Gminy Kuryłówka na 2013 r. – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 11. Wolne wnioski. 

  

P. Radny W. Borek – zapytał, dlaczego sołtysi nie dostali zaproszenia na dzisiejszą 

sesję Rady Gminy. 

 

P. Roman Szałajko – Sekretarz Gminy – poinformował, że jeżeli taka sytuacja miała 

miejsce to nie było to działanie celowe z premedytacja. Materiały na sesję były drukowane  

i kompletowane do ostatnich godzin pracy urzędu i mogło być tak, że materiały do sołtysów 

nie zostały przekazane kierowcy. Udział sołtysów nie jest obowiązkowy na sesji.  
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P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski – poinformował radnych, że w następnym 

roku sesję budżetową będzie chciał zwołać przed 24 grudnia, aby uniknąć gorączki przed 

świątecznej.  

 

P. Radny W. Borek – czy prawdą jest, że Starostwo przekazało budynek Policji na 

Urząd Gminy? Co będzie ze starym samochodem służbowym gminy? 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – Komenda Wojewódzka Policji zwróciła się zapytaniem 

czy jesteśmy zainteresowani przyjęciem tego budynku?  

Odnośnie samochodu - w miesiącu styczniu zostanie zorganizowany przetarg 

nieograniczony.  

  

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Z. Pleskacz – uważa, że samochód należy 

przekazać ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce.  

 

 P. Wójt Gminy T. Halesiak – samochodu ZGK formalnie przekazać nie możemy. 

Moglibyśmy go przekazać jedynie poprzez podniesienie kapitału. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał cyt. „co będzie z samochodem „śmieciarką”, jeżeli 

ZGK Sp. z o.o. przegra przetarg?  Co z nim zostanie zrobione czy jako pomnik drogocenny, 

czy co?” 

 

Pan W. Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. – Udzielił informacji w sprawie przetargu na 

wywóz śmieci. Art 5 o obowiązku przeprowadzenia przetargu został zaskarżony do 

Trybunału Konstytucyjnego.  

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – zapytała, co spowodowało, że było zmniejszenie 

środków w szkołach.  

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – zmniejszenie spowodowane jest brakiem środków 

finansowych.  

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – zapytała czy mogłaby dostać wykaz pracowników 

zatrudnionych w Urzędzie Gminy w 2012 r. i na jakich stanowiskach są zatrudnieni. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Z. Pleskacz – cyt. „p. Wójcie, Szanowna Rado! 

Ja tak powiem na temat współpracy, jeśli chodzi Gmina – Powiat. Różnie się mówi tutaj o tej 

współpracy. Powiat jest dla nas, jako Gminy Kuryłówka głównie to przyjazne państwo. 

Dlaczego tak sądzę? Ten dom! Ten dom, oni nam nie musieli dać nieodpłatnie. Szacunkowo 

500 000 może 400 000, oni to nam dali nieodpłatnie. Jednak tam są ludzie, którzy mieszkają 

w tej gminie i tak ciągną. Wiadomo dzisiaj każdemu się nie przelewa. Tak ciągną sprawy  

w takim a nie innym kierunku. Druga sprawa zresztą pan tutaj wie. Te dwie drogi, które  

są naprawdę, drogi w takich miejscach, które znam. No i też prawdopodobnie pewnie bez 

człowieka, który tam jest i się tym zajmuje też pewnie by tego nie było. No i trzecia sprawa 

most.” 

Uważa, że Współpraca jest dobra tylko trzeba się trochę otworzyć na pewne działania. 

Sołtysi – nikt tu nie mówi o spisku. Sołtys nieproszony, nie przychodzi. Dziś do mnie 

dzwonił jeden pan i pytał czy to prawda, że dzisiaj jest sesja? Tak dzisiaj jest sesja.  Ten dom 
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mamy pod choinkę p. wójcie. Byłoby dobrze jak jeszcze samochód dalibyśmy pod choinkę 

ZGK.” 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – współpraca powiat – gmina jest jednostronna. Drogi są 

powiatowe nie nasze gminne. Do dróg gminnych powiat nam nie dopłaca. Za poprzedniego 

zarządu współpraca była lepsza, natomiast za tego zarządu współpraca jest gorsza. Kiedyś 

zarząd brał pod uwagę zdanie gminy przy remoncie drogi powiatowej na naszym terenie. 

Budynek policji – przyjecie będzie się wiązała z obowiązkami i poniesieniem kosztów 

(ogrodzenie, dostosowanie do potrzeb).  

Sołtysi bardzo rzadko uczestniczą w sesjach rady gminy, bo nie przychodzą pomimo 

otrzymanego zawiadomienia o terminie sesji. Sołtys powinien być przede wszystkim 

społecznikiem i być czasowym. Informacja o terminie sesji jest zamieszczana na stronie 

internetowej gminy. Sesje są otwarte. 

 

Pan W. Mynart Prezes ZGK Sp. z o.o. – ZGK jest zainteresowane przejęciem 

samochodu. Do przetargu przystąpimy licząc, że zainteresowanie będzie zerowe. 

 

Pan R. Szałajko – Radny Rady Powiatu – wypowiedź radnego Pleskacza odebrał, jako 

wypowiedz rzecznika starosty czy rady powiatu. 

Niedawno Rada Powiatu uchwalała budżet nie wszystko w tym budżecie mnie się 

podobało. W budżecie nie ma zapisanych dróg powiatowych do wykonania na terenie gminy 

Kuryłówka, być może się pojawia. Dziś Rada Powiatu podjęła uchwałę o wydatkach 

niewygasających na zabezpieczenie Śródków finansowych na wykonanie dokumentacji na 

remont mostu i przebudowę w Tarnowcu. Jest to jedyny most drewniany w powiecie. 

Wnioski składane na zabytki z terenu gminy Kuryłówka będą uwzględnione po 15 tys. 

na 3 zabytki razem 45 tys. zł.  

O Drogach – w ubiegłej kadencji wykonano 12 km dróg na terenie gm. Kuryłówka. 

Ten zarząd może sobie przypisać remont drogi Brzyska Wola – Słoboda. Zapyta i przedstawi 

informację ile za tej kadencji obecny zarząd wykonał km dróg powiatowych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Z. Pleskacz – to źle, że zarząd przyznał większe 

środki finansowe dotacje na kościół niż pan wnioskował? 

 

P. Radny W. Borek – p. Wójcie może wprowadzić dobry zwyczaj od nowego roku, 

aby organizować spotkania z sołtysami 2 razy w roku. 

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – oczywiście. 

 

P. Przewodniczący Rady Gminy S. Kotulski – złożył wszystkim zebranym 

Noworoczne życzenia oraz pomyślności w nadchodzącym Nowym 2013 Roku.  

 

P. Wójt Gminy T. Halesiak – również złożył życzenia noworoczne wszystkim 

zebranym oraz podziękował za uchwalenie budżetu gminy na 2013 r. 

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad 12. Zamknięcie sesji 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad P. Przewodniczący Rady Gminy  

S. Kotulski podziękował wszystkim zebranym za udział w sesji Rady Gminy, po czym 

zamknął obrady XXVII sesji Rady Gminy Kuryłówka. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 13
00

, a zakończyła o godz. 14
30

. 

 

Protokolant:  

 

Agnieszka Kuczek 

     Przewodniczący 

Rady Gminy Kuryłówka 

 

    Stanisław Kotulski 


